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OBČINSKI SVET 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
8. redne seje, ki je bila dne 14.10.2015 s pričetkom ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Braslovče. 
 
Prisotni svetniki: Cokan Danijel, Derča Iztok, Hribernik Andrej, Ivanovič Josip, Jelen Aleksander, 
Punčoh Nika, Ribizel Branko, Roter Jager Jasmina, Skok Franc, Šketa Slavko, Štusej Janez, 
Tajnšek Danica, Trop Bogdan, Zupanc Uroš 
 
Odsoten svetnik : Vasle Jure  
 
Občinska uprava: župan Branimir Strojanšek, Milan Šoštarič, Barbara Florjan Jelen, Branko 
Cimperman, Renata Marolt, Simona Klokočovnik, Verica Kamin. 
 
Ostali prisotni: Ksenija Rozman, Tone Tavčar – sredstva javnega obveščanja,  Helena Gajšek – 
NO, Franjo Vovk – KO Letuš. 
 
Ad 1  
Župan je vse prisotne pozdravil in ugotovil, da je na seji prisotnih 14 občinskih svetnikov in da se 
seja lahko nadaljuje. 
 
Ad 2 
Zapisnik 7. redne seje je bil posredovan po elektronski pošti vsem članom občinskega sveta dne 
4.9.2015 in potrjen s strani 10 svetnikov, 5 svetnikov ni odgovorilo, zato se šteje, da je zapisnik 
potrjen v predlagani vsebini. 
 
Ad 3 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev prisotnosti 
2. Potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 
3. Potrditev predlaganega dnevnega reda 
4. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje in o izvajanju trenutnih investicij v občini 
5. Imenovanje člana skupščine JKP Žalec d.o.o. 
6. Imenovanje predstavnikov občine v Svetu zavoda OŠ Braslovče 
7. Sklep o ukinitvi zemljišča v splošni rabi v k.o. Letuš in menjava zemljišč 
8. Prodaja zemljišča parc.št. 1104/2 k.o. Grajska vas 
9. Prodaja zemljišča parc.št. 887/3 k.o. Letuš 
10. Poročilo NO o opravljenem nadzoru porabe sredstev občinskega proračuna za Prosvetno 

društvo Braslovče za leti 2013 in 2014 
11. Predlog rebalansa proračuna občine Braslovče za leto 2015 
12. Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Slavko Šketa je predlagal umik 5. in 6. točke dnevnega reda, ker pri izboru kandidatov ni 
sodelovala politična stranka SMC. Župan je odgovoril, da je komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, ki je sestavljena iz 7 članov občinskega sveta, v kateri je tudi član politične 
stranke SMC, soglasno sprejela svojo odločitev, zato predlaga, da se predlog svetnika Škete ne 
upošteva.  
 
Rezultat glasovanja : kdo je za umik 5. in 6. točke dnevnega reda, je bil 4 ZA in 10 PROTI.  Sprejet 
je bil 
 
SKLEP : Sprejme se dnevni red v predlagani vsebini. 
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Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 10 in PROTI 4 svetniki. 
 
Ad 4 
Na poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje oz. poročilo o izvajanju trenutnih investicij v občini, je 
imela vprašanje Jasmina Roter Jager pri točki 13 – vzdrževalna dela v kulturnem domu Letuš – ali 
se je že opravila analiza električne napeljave v domu. Milan Šoštarič je odgovoril, da se analiza 
izvaja. Imela je še vprašanje, ali se bo še letos asfaltiral odsek ceste iz Letuša proti Dobrovljam. 
Odgovor je bil, da se bo, v kolikor bo vreme dopuščalo. 
Ostalih pripomb ni bilo. Sprejet je bil  
 
SKLEP : Sprejme se poročilo o realizaciji sklepov 7. seje občinskega sveta ter poročilo o 
izvajanju trenutnih investicij v občini. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 5 
Župan je pojasnil, da so se na koordinaciji županov izoblikovali kriteriji za kandidate za člane 
skupščine JKP Žalec. Želi si odgovornega člana, ki bo konstruktiven in ga bo tekoče seznanjal s 
celovito informacijo glede stanja v JKP Žalec. Zato meni, da je predlagani kandidat, ki ga je 
soglasno potrdila tudi komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, primeren za to 
funkcijo. Ostale občine so prav tako imenovale ali direktorje občinskih uprav ali podsekretarje ali 
podžupane. 
Slavko Šketa je menil, da direktor občinske uprave ni prava izbira, saj mora on že po službeni 
dolžnosti sodelovati z JKP Žalec in skrbeti za investicije, zato bo glasoval proti. 
Uroš Zupanc podpira župana in upa, da bomo dobili ažurne informacije s strani člana skupščine 
JKP Žalec, ki bo svetnike seznanjal z novostmi. 
Bogdan Trop je vprašal, zakaj se je o tem odločalo na dopisni seji komisije in meni,  da to ni bilo 
transparentno. JKP mora delati v interesu občanov. S postopkom imenovanja kandidata se ne 
strinja, moral bi biti širši izbor kandidatov, zato bo glasoval proti. 
Danica Tajnšek je povedala, da je dopisna seja komisije trajala od 17.09.2015 do 21.09.2015. V 
tem času so se lahko člani komisije odločali ali bodo glasovali za ali proti predlaganemu kandidatu. 
Vsi člani komisije so glasovali ZA. 
Slavko Šketa je dejal, da bi bilo prav, da bi bili vodje svetniških skupin obveščeni o vsem. 
Koordinacija med županom in vodji svetniških skupin ne teče.  
Župan je zato predlagal, naj se v bodoče o vseh zadevah, ki se bodo obravnavale na odborih in 
komisijah, obvesti tudi vodje svetniških skupin. Po razpravi je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče imenuje Milana Šoštariča za člana skupščine JKP 
Žalec d.o.o. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 10 in PROTI 4 svetniki.  
 
Ad 6 
Točko je obrazložila predsednica komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Danica 
Tajnšek. Župan je menil, da bodo predlagani kandidati odgovorno sodelovali na svetu zavoda OŠ 
Braslovče.  
V razpravi je Slavko Šketa ponovno dejal, da politična stranka SMC ni sodelovala pri izboru 
kandidatov. Meni, da predlagana kandidatka Taja Steblovnik ni primerna, saj je direktorica 
zasebnega vrtca in ne more zagovarjati občinskih interesov. 
Jasmina Roter Jager je vprašala, kdo predlaga kandidate, kdo skliče predlagatelje in na kateri 
strani nastaja problem, da imamo pogosto tako malo predlaganih kandidatov, na podlagi česar 
potem ne moremo izbrati najboljšega kandidata, s katerim bi bile vse strani zadovoljne. 
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Aleksander Jelen je dejal, da so lahko člani sveta imenovani za dva mandata, zato je vprašal, ali 
smo vprašali dosedanje člane Sveta ali bi ponovno kandidirali za člane Sveta. Sprašuje, ali se 
glasuje posamično ali »v paketu«. 
Uroš Zupanc je imel pomislek, ali ne gre za konflikt interesov pri Taji Steblovnik, ker je direktorica 
zasebnega vrtca.  
Bogdan Trop je dejal, da politična stranka SMC ni sodelovala pri izboru. Meni, da gre za konflikt 
interesov pri Taji Steblovnik, saj je kandidatka lastnica zasebnega vrtca in hkrati direktorica le-tega. 
Proti njej osebno nima zadržkov, s funkcijo, ki jo ima v zasebnem vrtcu pa bi njeno imenovanje v 
svet javnega zavoda lahko povzročilo konflikt interesov. S tem bi bil ogrožen interes javnega 
šolstva. Predlaga, da se točka umakne z dnevnega reda. 
Danica Tajnšek je povedala, da so člani komisije zavzeli stališče, da se upošteva lokalna pokritost 
Sveta in ne toliko politična usmeritev kandidatov. Na komisiji so se izoblikovali predlogi treh 
kandidatov, ki so tudi podali svoja soglasja h kandidaturi. Dodatnih predlogov na seji komisije ni 
bilo.  
Andrej Hribernik je dejal, da bi tudi politična stranka SMC lahko dala svoj predlog kandidata, pa ga 
ni. V komisiji je prav tako član politične stranke SMC, ki pa se je strinjal s predlaganimi tremi 
kandidati.  
Slavko Šketa je dejal, da komisija daje le predlog, Občinski svet pa o tem razpravlja in lahko 
sprejme tudi drugačen sklep. 
Franc Skok je povedal, da na seji komisije ni bilo predlaganih protikandidatov in se ni gledalo na 
strankarske ambicije. Morda pa bi se res lahko preverilo, ali obstaja konflikt interesov pri Taji 
Steblovnik. 
Jasmina Roter Jager je menila, da bi morali biti v Svetu zavoda ljudje, ki poznajo področje šolstva, 
zato je Taja Steblovnik zelo primeren kandidat za to funkcijo. 
Župan je dejal, da bodo vsi predlagani člani predstavniki občine in bodo zastopali interese občine, 
kot ustanoviteljice zavoda. Moti ga, da se omenja politika na vseh področjih. Če se bo ugotovilo, da 
obstaja konflikt interesov, se lahko Tajo Steblovnik odpokliče in se imenuje novega člana. Zaprosili 
bomo za mnenje pristojno ministrstvo in o tem obvestili Občinski svet. 
Bogdan Trop je obrazložil svoj glas. Dejal je, da je župan ignoriral njihovo stranko SMC in da ne 
gre za politikanstvo, lahko gre za klientelistično povezavo, zato bo glasoval proti. 
Slavko Šketa bo glasoval proti vsem trem kandidatom. Pravi, da je apolitičen, vendar se čuti 
ignoriranega.  
Franc Skok bo glasoval ZA, saj drugih kandidatov ni bilo predlaganih na komisiji. 
Po razpravi je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče imenuje za predstavnike občine Braslovče v Svetu 
zavoda OŠ Braslovče, za naslednje 4 letno mandatno obdobje : 
 

1. Taja Steblovnik, Parižlje 11 c 
2. Josip Ivanovič, Letuš 81 d 
3. Marjan Mak, Šmatevž 13 

 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 10 in PROTI 3 svetniki.  
(Aleksander Jelen ni glasoval). 
 
Ad 7 
Sklep o ukinitvi zemljišča v splošni rabi v k.o. Letuš in menjavo zemljišč je obrazložil predsednik 
odbora za gospodarske dejavnosti in občinsko premoženje Bogdan Trop. 
Brez razprave je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet Občine Braslovče sprejme sklep o ukinitvi zemljišča v splošni rabi 
parc.št. 1352/3 in 1352/2 k.o. Letuš (v izmeri  89 m2 in 18 m2) in se strinja z menjavo 
navedenih zemljišč s parc.št. 1286/2 k.o. Letuš (v izmeri 89 m2 – Potočnik Marija) ter parc.št. 
1287/1 k.o. Letuš (v izmeri 18 m2 – Kugovnik Otmar). 
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Glasovanje: Prisotno 13 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 0 svetnikov.  
(Uroš Zupanc pri tej točki ni bil prisoten). 
 
Ad 8 
Prodajo zemljišča parc.št. 1104/2 k.o. Grajska vas, je obrazložil predsednik odbora za gospodarske 
dejavnosti in občinsko premoženje Bogdan Trop. 
Brez razprave je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet Občine Braslovče sprejme sklep o prodaji nepremičnine parc.št. 
1104/2, k.o. Grajska vas, kupcu Šlander Štefanu, Grajska vas 29 a, po ceni 4.050,00 EUR. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 9 
Prodajo zemljišča parc.št. 887/3 k.o. Letuš, je obrazložil župan. Odbor za gospodarske dejavnosti 
in občinsko premoženje je na svoji seji dne 29.9.2015 predlagal županu, da s pogajanji s kupcem 
Puncer Renato, doseže višjo ceno od 10 EUR/m2 za nepremičnino parc.št. 887/3, k.o. Letuš. 
Župan je zato opravil razgovor s kupcem. Glede na dejansko stanje zemljišča v naravi in da 
parc.št. 887/3 k.o. Letuš, stranka koristi že od leta 1965, kot funkcionalno zemljišče k svoji 
stanovanjski hiši, je smiselno, da se ji zemljišče odproda. Skupno dogovorjena cena je 10 EUR/m2, 
kupec pa krije vse pripadajoče stroške.   
Uroš Zupanc je dejal, da je to pravi ukrep, saj gre za nič vredne parcele, ki za občino niso 
pomembne. Bogdan Trop je dejal, da gre za majhne parcele, ki drugim osebam nič ne koristijo. S 
strankami se poskuša doseči kompromis in tržna cena, s katero se obe stranki strinjata. Po 
razpravi je bil sprejet   
 
SKLEP 1 : Občinski svet občine Braslovče sprejme sklep o prodaji nepremičnine parc.št. 
887/3, k.o. Letuš, kupcu Puncer Renati, Letuš 77, po ceni 2.750,00 EUR s pripadajočimi 
stroški. 
 
SKLEP 2 : S tem sklepom preneha veljati sklep Občinskega sveta, sprejet na 6. redni seji 
dne 27.5.2015, o prodaji nepremičnine parc.št. 887/3 k.o. Letuš kupcu Puncer Renati. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 10 
Poročilo NO o opravljenem nadzoru porabe sredstev občinskega proračuna za Prosvetno društvo 
Braslovče za leti 2013 in 2014 je obrazložila predsednica Nadzornega odbora Helena Gajšek.  
Brez razprave je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče sprejme poročilo Nadzornega odbora o 
opravljenem nadzoru porabe sredstev občinskega proračuna za Prosvetno društvo 
Braslovče za leti 2013 in 2014. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 11 
Predlog rebalansa proračuna občine Braslovče za leto 2015 je obrazložila Barbara Florjan Jelen. 
Popravek proračunskega dokumenta je na prvi pogled ugoden, saj se občinski prihodki zvišujejo, 
odhodkov pa bo manj. Tako bodo prihodki po rebalansu znašali nekaj več kot 5,6 milijona evrov, 
kar je za dobrih 70 tisoč evrov več, kot so svetniki predvideli ob sprejetju temeljnega finančnega 
občinskega dokumenta v začetku leta. Z rebalansom so popravili tudi nekaj postavk na strani 
odhodkov. Ti se bodo kljub manjši glavarini znižali za dobrih 92 tisoč evrov. Je pa občina iz naslova 
dohodnine počrpala za približno 17 tisoč evrov manj od prvotno načrtovanega. Povečali pa so se  
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prihodki in odhodki vezani na dokončanje in predvsem opremljanje braslovškega Doma kulture, ter 
opremo prostorov namenjenih za podjetniški center obrtnikov in kmetovalcev, ki bo v prostorih 
poleg knjižnice. Temu so z rebalansom namenili dodatnih 61 tisoč evrov. Več denarja bo občina 
namenila tudi za socialne transferje.  
 
V razpravi so sodelovali Uroš Zupanc, Franc Skok, Slavko Šketa, Bogdan Trop. 
Uroš Zupanc je imel vprašanje glede povečanja sredstev za opremo prostorov namenjenih za 
podjetniški center obrtnikov in kmetovalcev. 
Franc Skok je vprašal, zakaj so se planirana sredstva za obnovo piramide na pokopališču v 
Gomilskem prenesla na KS Trnava – obnovo zidu okrog pokopališča v Šentrupertu. Branko 
Cimperman je odgovoril, da se piramida letos ne bo obnovila, ker je premalo sredstev, zato so se 
ta sredstva preusmerila v Šentrupert. Skok je še vprašal, kakšna je razlika med veljavnim in 
sprejetim proračunom. Barbara Florjan Jelen je pojasnila, da je sprejeti proračun tisti, ki ga sprejme 
občinski svet v mesecu januarju, veljavni proračun pa je med letom, ko župan lahko prerazporeja 
proračunska sredstva znotraj proračunske porabe s konta na konto v skladu s sprejetim odlokom. 
Slavko Šketa je dejal, da se z rebalansom dodatno povečujejo sredstva za opremo Doma kulture, 
zmanjšujejo pa se sredstva za prometno varnost. Meni, da je za vzdrževanje prometne 
infrastrukture že v osnovi premalo sredstev, zato se ob ugotovitvah, da praktično nimamo varnih 
šolskih poti, zmanjševanje sredstev za te namene zdi nedopustno. Imel je tudi več vprašanj : 
prostorsko planiranje, inšpekcijske službe, avtobusne postaje, prometna signalizacija, Dom kulture 
Braslovče, oranje snega, vzdrževanje cest, povečanje sredstev pri drugih prireditvah itd… 
Realizirane niso določene postavke – gozdne ceste, gradnja občinskih cest, nakup zemljišč v 
gospodarski coni Trnava… Branko Cimperman je pojasnil, da so gozdne ceste že končane in je 
jutri tudi prevzem teh cest. 
Bogdan Trop je imel vprašanje glede načrta razvojnih programov – odvajanje komunalne odpadne 
vode v SSD – II.faza, obnova transportnega vodovoda Tabor – Prebold – Braslovče in predvidene 
prodaje zemljišč, ki je preveč optimistična. Meni, da je treba prihodke bolj realno planirati. 
Župan je pojasnil, da smo prejeli od Gospodarske zbornice 50 tisoč evrov, zato smo v Domu 
kulture namenili en prostor tudi za podjetnike in kmete, morda pa bo prav prišel tudi komu 
drugemu. 
Na vsa vprašanja svetnikov je odgovorila Barbara Florjan Jelen. Simona Klokočovnik pa je 
pojasnila, da bodo lastniki zemljišč, ki so svoja zemljišča prodali za ceste v gospodarski coni 
Trnava, prejeli kupnino konec leta 2015, kot je bilo sklenjeno v kupnih pogodbah. 
Po razpravi je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče sprejme predlog rebalansa proračuna občine 
Braslovče za leto 2015 v predlagani obliki in višini. 

 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 12 in PROTI 2 svetnika.  

 
Ad 12 
Sledile so pobude in vprašanja.  
Pisne pobude in vprašanja je podal svetnik Bogdan Trop.  
Slavko Šketa ni bil zadovoljen s prejetim odgovorom na njegova vprašanja oz. pobude, podane na 
7. seji Občinskega sveta, ker je pričakoval bolj konkretne odgovore. Zato v skladu z 18. členom 
Poslovnika občinskega sveta, ki določa, da v kolikor član sveta ni zadovoljen z odgovorom na svoje 
vprašanje oz. pobudo, lahko zahteva dodatno pojasnilo, oz. lahko predlaga svetu, da se o zadevi 
opravi razprava, o čemer odloči svet z glasovanjem. Slavko Šketa predlaga, da strokovne službe 
pripravijo ustrezno gradivo – analizo vseh stroškov, ki so nastali pri komunalnem opremljanju 
območja Terasa III in ga posredujejo na odbor za okolje in prostor, nato pa še na sejo občinskega 
sveta. Slavko Šketa še vedno ni dobil odgovora na svoje vprašanje glede prometne varnosti na 
odseku Kamenče – Glinje, naselja Braslovče, Male Braslovče in Preserje. Ni dobil odgovora na 
svoje vprašanje, koliko je bilo zbranih sredstev na dobrodelnem koncertu v Braslovčah in kdo se je  
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dogovoril in odobril plačilo 1.830 EUR za ozvočenje, ki so bili plačani iz občinskih sredstev. 
Sprašuje, kdaj bo izdelana situacija kanalizacije v občini Braslovče. Prav tako meni, da ni popolna 
informacija glede zadolženosti občine Braslovče in do naslednje seje pričakuje popravek oz. 
dopolnitev.  
Franc Skok je predlagal, da se do naslednje seje OS pripravi terminski plan odplačevanja dolga 
(krediti, obresti, obročna odplačevanja za razne investicije itd.). Na osnovi tega bo možno oceniti 
zadolženost občine po letih in možnost najetja novih kreditov za nadaljnje investicije (tudi za 
izgradnjo kanalizacije). Pobuda je bila sprejeta. Franc Skok je še predlagal, da se dopolni 
Terminski načrt obravnave in sprejemanja proračuna občine Braslovče za leto 2016 v delu, kjer je v 
3. alineji predlagal, da se podaljša rok za posredne proračunske uporabnike (ki posredujejo 
pripravljene predloge finančnih načrtov za finance pristojnemu organu občinske uprave) iz 
13.11.2015 na  20.11.2015. Predlog g. Skoka je bil sprejet.  
Bogdan Trop je predlagal, da se na spletni strani občine obnovi arhiv sej OS iz prejšnjega 
mandata, saj veliko zapisnikov manjka. Sprašuje župana, kaj je vzrok temu. Še vedno ni dobil 
odgovora, kaj se dogaja z MHE v Letušu, zato prosi za pisno informacijo. 
Uroš Zupanc želi vedeti, kdaj so se najeli krediti in če se lahko še kaj zadolžimo, ali smo že na 
meji. Opozarja tudi, da je potrebno Letuško strugo nujno očistiti. 
 
 
Predsedujoči se je svetnikom zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 19.30 uri. 
 
 
 
Zapisala:  Branimir Strojanšek 
Verica Kamin           župan 
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